



Obshchestvennye nauki i sovremennost. 2013-2024

ISSN 0869--0499

URL - <http://ons-journal.ru>

All right reserved

Issue 1 Volume . 2012

TRANSFORMATION OF SOCIO-PROFESSIONAL STRUCTURE OF THE RUSSIAN VILLAGE

Mariya Mukhanova

Abstract

The author analyzes the main trends in occupational structure of the Russian rural area on data of the Russian Longitudinal Monitoring Survey the economic position and health of the population (1994–2009).

Keywords list (en): social-structural processes, agrarian industrial system, occupational structure, professional groups, wages

Date of publication: 01.02.2012

Citation link:

Mukhanova M. TRANSFORMATION OF SOCIO-PROFESSIONAL STRUCTURE OF THE RUSSIAN VILLAGE // Obshchestvennye nauki i sovremennost. – 2012. – Issue 1 C. 47-55 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000617-0-1-ru-522/>

ТРАНСФОРМАЦИЯ СОЦИАЛЬНО-ПРОФЕССИОНАЛЬНОЙ СТРУКТУРЫ РОССИЙСКОГО СЕЛА (1994-2009 ГГ.)

Муханова Мария Николаевна

Аннотация

В статье анализируются основные тенденции развития социально-профессиональной структуры российского села на основе данных обследования Российского мониторинга экономического положения и здоровья населения (1994–2009).

Ключевые слова: социально-структурные процессы, АПК, занятость сельского населения, профессиональные группы, процессы

Дата публикации: 01.02.2012

Ссылка для цитирования:

Муханова М. Н. ТРАНСФОРМАЦИЯ СОЦИАЛЬНО-ПРОФЕССИОНАЛЬНОЙ СТРУКТУРЫ РОССИЙСКОГО СЕЛА (1994-2009 ГГ.) // Общественные науки и современность. – 2012. – Номер 1 С. 47-55 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000617-0-1-ru-522/>